التاريخ: 2025/03/10

قائمة المترشحين لعضوية مجلس الإدارة

يسر الباطنة للطاقة ش.م.ع.ع (الشركة) إفادة المساهمين الكرام بقائمة المترشحين لعضوية مجلس الادارة مع نبذة تعريفية بالمترشحين . علما بأن إنتخاب وتعيين الأعضاء سيخضع لموافقة الجمعية العامة العادية للمساهمين والجهات الرقابية.

المؤهلات الاكاديمية والخبرة العملية	اسم المترشح	الرقم
الفاضل علي محترف متمرس وماهر يمتلك أكثر من 10 سنوات من الخبرة في إدارة الاستثمارات، والأسواق المالية، وإدارة أصول العقارات. لديه خلفية قوية في التفاعل مع أصحاب المصلحة وحل المشكلات، مع قدرة مثبتة على تحقيق النتائج في بيئات معقدة وديناميكية. حاصل على بكالوريوس في العلوم - الإدارة	على احمد على البلوشي	1
لديه 25 سنة خبرة في الادارة العامة	يحيى محمد ناصر الهناني	2
الفاضلة / هدى العامرية تعمل حالياً كمحللة استثمار أولى في صندوق الحماية الاجتماعية ، ولديها خبرة أكثر من 10 سنوات في المالية والمحاسبة وإدارة الاستثمارات والتحليل المالي ، وهي حاصلة على درجة البكالوريوس في الاقتصاد وإدارة الأعمال من جامعة السلطان قابوس.	هدى محمد حميد العامرية	3
الخبرات العملية:أكثر من 23 عامًا من الخبرة المهنية: -2001-2001: الملحق التجاري - الصين -2008-2008: مهندس مشاريع - المياه والطاقة -2008-2014: رئيس قسم هندسة المياه والطاقة - جنوب شرق آسيا -2019-2014: مدير العمليات - شركة انجي الصين -2019-2021: مدير العمليات - حلول العملاء - انجي أفريقيا -2021-2021 مدير العمليات - حلول العملاء - انجي أفريقيا -2021 الوقت الحاضر: رئيس قسم الهندسة والتكنولوجيا - "انجي اميا"	BORIS MAX SMONDACK	4
تتمتع بخبرة تزيد عن 8 سنوات في قطاعي الطاقة وتطوير المشاريع، وتخصصت في تطوير وإدارة مشاريع الطاقة البديلة واسعة النطاق، مع التركيز على إزالة الكربون وكفاءة الطاقة وأنظمة الطاقة المتجددة. حاليا، بصفتها مستشارة للجزينات منخفضة الكربون في شركة QQ للطاقة البديلة، تدير تطوير مشروع الأمونيا الخضراء SalalaH2	صديقه فانق داود اللواتيه	5
الفاضل يونس السيابي هو مهني متقاعد من وزارة الشؤون الدينية، ويحمل معه خبرة متنوعة من قطاعات مختلفة. خلال مسيرته المهنية التي استمرت 25 عامًا، ساهم الفاضل يونس في القطاعين الخاص والعام في عُمان.	يونس سالم سعيد السيابي	6
الفاضل: هاريهاران هو أحد كبار المتخصصين الماليين الإقليميين ذوي الخبرة ويتمتع بتاريخ حافل من العمل وتقديم نتائج قابلة للقياس تشمل نمو القيمة والثروة في الشركات العاملة في منصبه. ويشغل الفاضل/ هاريهاران حاليا منصب المدير المالي لمجموعة سهيل بهوان القابضة. ويتمتع بخبرة عمل سابقة غنية في القطاعات التالية: التصنيع والمعالجة وتقنية المعلومات والخدمات المالية والتوزيع والخدمات. حاصل على شهادة محاسب قانوني من معهد المحاسبين القانونيين في الهند وشهادة محلل مالى معتمد المستوى 2	GOPAL HARIHARAN	7
لدى الفاضل/ ياسر خبرة تمتد لأكثر من 26 عامًا في مجال تقنية المعلومات والاتصالات، وعمل لدى الشركة السورية للاتصالات مديراً للعمليات ونانباً للمدير العام، ثم عمل لدى العديد من مشغلي الاتصالات السلكية واللاسلكية بمنطقة دول مجلس التعاون الخليجي. كما شغل منصب المدير العام لتطوير الأعمال الدولية لدى مجموعة آزيان السعودية القابضة، وشغل أيضًا منصب نائب رئيس شركة ترانستليكوم السعودية. وعلاوة على ذلك، التحق بمجموعة سهيل بهوان وشغل منصب المدير العام لمشاريع شركة بهوان وشركة الاتصالات منذ عام 2013. وهو حاليًا يشغل منصب الرئيس التنفيذي بمجموعة سهيل بهوان.	یاسر رمضان محمد خیر	8

9	JELENA VALLE ORTISE	خبيرة مالية ذات خبرة تزيد عن 15 عامًا، تشغل حاليًا منصب شريك مالي للأعمال المرنة في منطقة AMEA. شغلت سابقًا منصب المدير المالي ونانب رئيس الشؤون المالية في شركة شنايدر إلكتريك، ولديها خبرة في التحول المالي والتخطيط الاستراتيجي وإدارة المخاطر. متمكنة في تحسين الكفاءة التشغيلية وإدارة الإيرادات بمليارات الدولارات عبر أسواق متنوعة
10	MASAMITSU HIROSE	يشغل الفاضل/ هيروس منصب مدير شركة (يوندين)، وهي الشركة الأم لشركة (إس ني بي إنترناشيونال نيذر لاندز بي في المنتقلين/ منتجي الطاقة والماء بي.في)، ويتولى من خلال منصبه مسؤولية إدارة الأصول لمشاريع منتجي الطاقة المستقلين/ منتجي الطاقة والماء المستقلين في منطقة الشرق الأوسط، بالإضافة إلى تطوير المشاريع الجديدة.
11	MAKOTO IMABAYASHI	يتمتع الفاضل/كيكوتشي بخبرة تزيد عن 20 عامًا في مجال الطاقة والصناعة النووية. وهو يشغل حالياً منصب مدير قسم أعمال حلول الطاقة 2 في سوجيتز، حيث يتولى مسؤولية تطوير الأعمال وإدارة الأصول في منطقة الشرق الأوسط وشمال أفريقيا. حاصل على بكالوريوس الهندسة من جامعة كيوتو في اليابان.
12	يسرا حمد سيف البوسعيدية	يسرا خبيرة مالية ذات خبرة تزيد عن 19 عامًا في مجالات متعددة من إدارة الشؤون المالية، بما في ذلك المالية والمشتريات والتخطيط والميزانية، الاستراتيجية، الأداء وإدارة الأصول تشمل خبرتها الواسعة العديد من الصناعات وتضمنت أدوار القيادة في التحكم المالي، والخدمات الضريبية، والحوكمة والامتثال عبر عدة منظمات بارزة. حاصلة على بكالورس في المالية من جامعة السلطان قابوس





Date: 10/03/2025

List of candidates for membership of the Board of Directors

AL BATINAH POWER COMPANY SAOG (the company) is pleased to inform the market and valued shareholders of the list of candidates for membership of the Board of Directors with an introduction to the candidates. Note that the election and appointment of members will be subject to the approval of the ordinary general meeting of shareholders and regulatory authorities.

No	Candidate Name	Experince and Qualification
1	على احمد على البلوشي	Mr. Ali is a highly skilled and competent professional with over 10 years of experience in investment management, financial markets, and real estate asset management. He has a strong background in stakeholder engagement and problem-solving, with a proven ability to drive results in complex and dynamic environments. Holds Bachelors in Science – Management
2	يحيى محمد ناصر الهنائي	He has 25 years of experience in General administration.
3	هدى محمد حميد العامرية	Ms. Huda Al-Amri is currently working as a Senior Investment Analyst at the Social Protection Fund. She has over 10 years of experience in finance, accounting, investment management, and financial analysis. She holds a Bachelor's degree in Economics and Business Administration from Sultan Qaboos University.
4	BORIS MAX SMONDACK	23 years of experience: -2000-2001: Commercial Attaché - China -2002-2008: Project Engineer – Water & Power -2008-2014: Head of Water & Power Engineering – South East Asia -2014-2019: Chief Operating Officer – ENGIE China - 2019-2021: Chief Operating Officer – Customer Solutions – ENGIE Africa -2021-now: Head of Engineering and Technology (CTO) – ENGIE AMEA Holds Master of Science in Engineering and Pre-doctorate in Geoscience
5	صديقه فانق داود اللواتيه	she has over 8 years of experience in the energy and project development sectors, specialized in the development and management of large-scale alternative energy projects, with a focus on decarbonization, energy efficiency, and renewable energy systems. Currently, as an Advisor for Low Carbon Molecules at OQ Alternative Energy, she manage the development of the SalalaH2 green ammonia project, collaborating with major global players and the Omani government.
6	يونس سالم سعيد السيابي	Mr. Younis Al Siyabi is a retired professional from the Ministry of Religious Affairs, bringing with him versatile experience from various sectors. Throughout his 25-year career, Mr. Younis has contributed to both the private and public sectors in Oman. He holds a National Vocational Qualification Certificate (NVQS) from the UK.

7	GOPAL HARIHARAN	Mr. Hariharan is an experienced Senior Regional Finance Professional with a demonstrated history of working and delivering measurable results comprising of value and wealth growth in companies engaged with in his role. Currently, Mr. Hariharan is working as Group CFO, Suhail Bahwan Group Holding. He has rich previous working experience in the following sectors - Manufacturing, Processing, IT, Financial Services and Distribution and Services. He is a Chartered Accountant degree from ICAI and CFA Level 2
8	یاسر رمضان محمد خیر	Having 26 years' experience in the ICT domain & had worked for Syrian Telecom Company as Operation Director & deputy GM, then worked with many telecommunications Operators within GCC region, also worked as international Business Development General manager with Saudi Azian Group Holding, worked as Vice president with Saudi Trans telecoms - SA and have joined Suhail Bahwan group as General Manager of Bahwan projects & telecom company since 2013. Currently he is working as CEO at Suhail Bahwan group Holding Holds B. SC Electrical – Electronic Engineering, Aleppo University
9	JELENA VALLE ORTISE	A seasoned finance leader with over 15 years of experience, currently serving as Finance Business Partner for FlexGen AMEA. Previously CFO & VP of Finance at Schneider Electric, with expertise in financial transformation, strategic planning, and risk management. Skilled in driving operational efficiency and managing multi-billion-dollar revenues across diverse markets.
10	MASAMITSU HIROSE	Mr. Hirose is Manager of YONDEN, which is a parent company of SEP International Netherlands B.V. [SEPI]. In this role, he is responsible for asset management of IPP/IWPP projects invested in the Middle East region as well as new project development. Mr. Hirose started his career in YONDEN in 2007 as an electrical engineer and has been involved in construction, operation and maintenance of various thermal power plants in Japan for more than 6 years. He has been engaged in international IPP/IWPP business for 9+ years including asset management of Hamriyah IPP project in UAE (1,800MW, GTCC), Ras Laffan C IWPP project in Qatar (2730MW-Power & 63MIGD-Water) and PP11 IPP project in Saudi Arabia (1730MW, GTCC). Holds Mr. Hirose is Manager of YONDEN, which is a parent company of SEP International Netherlands B.V. [SEPI]. In this role, he is responsible for asset management of IPP/IWPP projects invested in the Middle East region as well as new project development. Mr. Hirose started his career in YONDEN in 2007 as an electrical engineer and has been involved in construction, operation and maintenance of various thermal power plants in Japan for more than 6 years. He has been engaged in international IPP/IWPP business for 9+ years including asset management of Hamriyah IPP project in UAE (1,800MW, GTCC), Ras Laffan C IWPP project in Qatar (2730MW-Power & 63MIGD-Water) and PP11 IPP project in Saudi Arabia (1730MW, GTCC). Holds Mr. Hirose is Manager of YONDEN, which is a parent company of SEP International Netherlands B.V. [SEPI]. In this role, he is responsible for asset management of IPP/IWPP projects invested in the Middle East region as well as new project development.

11	MAKOTO IMABAYASHI	Mr. Imabayashi has over 20 years of experience in the energy and nuclear industry. He is currently a manager of the Energy Solutions Business Dept.2 in Sojitz, as being in charge of the business development and asset management in MENA region. Holds BA Faculty of Engineering, Kyoto University, Japan
12	يسرا حمد سيف اليوسعيدية	Yusra is a seasoned finance professional with over 19 years of experience in various financial management domains, including finance, procurement, planning and budgeting, strategy, performance, and asset management. Her extensive expertise spans multiple industries and includes leadership roles in financial control, tax services, governance, and compliance across several high-profile organizations. She holds a Bachelor's degree in Finance from Sultan Qaboos University



